
Dalhem Sockenförening 
Årsmöte 2024-03-03 

 

Protokoll 

1. Föreningsstämman öppnas 

Tryggve i egenskap av ordförande hälsade välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Val av mötesordförande, protokollförare och två justeringspersoner tillika 
rösträknare 

Tryggve Pettersson valdes till mötesordförande och Björn Ahlsén till 
mötessekreterare. Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Johanna Larsson 
och Ola Lindvall. 

 

3. Fastställande av röstlängd 

Mötet beslutade avvakta till dess eventuell röstning blir aktuell och behov uppstår. 

 

4. Fastställande av föredragningslista 

Dagordningen godkändes. 

 

5. Godkännande av kallelse 

Kallelse ska enligt stadgarna vara medlemmen tillhanda senast två veckor före 
årsmötet. Björn Ahlsén meddelade att kallelsen skickades ut per mail den 22 
januari samtidigt som information lades upp på föreningens sida och i 
Dalhemsgruppen på facebook. Dessutom delades en kallelse ut i alla brevlådor i 
socknen i veckan därpå. Den 1 mars mailades en påminnelse ut och samtidigt 
publicerades en påminnelse på facebook.  

Mötet fann att kallelsen var utskickad i god tid. 

 

6. Styrelsens årsredovisning och verksamhetsberättelse 

Björn gjorde en summering av verksamhetsberättelsen och lyfte bl.a. fram 
lantisjympan, musikverksamheten, vandringsleden och den nystartade gympaleken 
för barn som Josefin dragit igång. Vi ser också en ökning av antalet uthyrningar. 

Bertil gick igenom resultaträkningen. Vi har 2023 gjort ett ekonomiskt underskott 
om 69 tkr, vilket främst förklaras av att vi gjort en relativt kostsam renovering av 
vår entréhall.  

 



7. Revisorernas berättelse 

Mats Bondeson redovisade revisionsberättelsen som godkänner styrelsens 
förvaltning och föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

 

8. Fråga om fastställande av resultaträkning och balansräkning 

Den utdelade resultaträkningen godkändes och fastställdes.  

På grund av ett missförstånd hade inte balansräkningen utdelats och fanns inte 
heller på plats i kassörens handlingar. Revisor Mats Bondeson och kassören Bertil 
Hanel försäkrade årsmötet att föreningens ekonomi är fortsatt god. Björn Ahlsén 
kunde också styrka detta genom att hänvisa till protokollet från det sista 
styrelsemötet under 2023 som visar på en behållning om 193 tkr.  

Med den redovisningen godkände och fastställde årsmötet resultat- och 
balansräkningen. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade, enligt förslag från revisorerna, att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet. 

 

10. Beslut med anledning av föreningens vinst eller förlust  

Beslutades att balansera årets resultat -69.101,82 kr i ny räkning. 

 

11. Framställningar och förslag från styrelsen och från medlemmar  

Ingegerd Gabrielsson föreslog att vi tar fram skyltar till Malms, att vi sätter upp en 
adventsgran på gårdsplanen till nästa vinter och att vi återupptar 
julgransplundringen. Mötet ställde sig positiv till förslagen men hänsköt förslagen 
till styrelsen, som får avgöra om det finns ekonomi och arbetskraft för detta. 

 

12. Redovisning av budget och verksamhetsplan för 2024 

Björn Ahlsén summerade verksamhetsplanen och Bertil Hanell kommenterade 
budget för 2024, som visar på ett beräknat överskott om 34 tkr. Båda dokumenten 
godkändes. 

 

13. Bestämmande av arvodering av styrelse och revisorer 

Inga arvoden utgår vare sig förtroendevalda eller sektionsansvariga, allt arbete sker 
ideellt.  

Johanna Larson ansåg att styrelseledamöterna borde ha någon form av ersättning 
genom att inte behöva betala en medlemsavgift. På förslag från Ola Lindvall och Ulf 
Bogren beslutades att som kompensation till den hårt arbetande styrelsen skall 
förfoga över ett belopp om 5.000 kr för att bjuda ledamöterna på t ex en jullunch 
eller liknande. Mötet beslutade enligt Lindvall/Borgrens förslag. 



 

14. Val av ordförande i föreningen 

Tryggve Pettersson omvaldes på 1 år enl valberedningens förslag. 

 

15. Val av övriga styrelseledamöter samt suppleanter 

Johan Weimer presenterade valberedningens förslag, som innebar: 

-omval av Bertil Hanell och Alexandra Colbing på två år 

-nyval av Anneli Sandberg och Erik Bäck, båda på två år 

-omval av Fredrik Gandarve på två år och nyval av Johan Seige på ett år som 
suppleanter  

 

Två ledamöter Björn Ahlsén och Josefin Uddin valdes på två år av förra årsmötet 
och kvarstår sålunda ett år till. 

Johannes Obermeier har därmed avgått ur styrelsen och han avtackades med en 
blomma. 

Valet innebär att styrelsen fram till nästa årsmöte består av sju personer och två 
suppleanter: 

Tryggve Pettersson 
Bertil Hanell 
Björn Ahlsén 
Alexandra Colbing 
Josefin Uddin 
Erik Bäck  
Anneli Sandberg 
samt som suppleanter: 
Johan Seige   
Fredrik Gandarve 

Styrelsen konstituerar sig direkt efter årsmötets avslutande. 

 

16. Val av ledamöter till sektioner samt sektionsansvariga 

Sektion/grupp  Namn sektionsansvariga 

Ågruppen  Bertil Hanell och Fredrik Gandarve 

Bygdegården, fastigheten Bertil Hanell och Tryggve Pettersson 

Hembygdsgården Malms Bertil Hanell, Tryggve Petterson och Ingegerd 
Gabrielsson 

Kulturgruppen Björn Ahlsén 

Boule & Pingis (se p 22) Tore Gustavsson 

Barn & Ungdom (se p 22) Anna Pettersson, Rickard Nordahl, Emma 
Hedström 



Samtliga valdes på ett år. 

(Rotegruppens uppdrag och sammansättning är enligt beslut på 2023 års stämma 
under utredning, varför valberedningen inte förslog några val av roteombud. En 
grupp tidigare valda roteombud arbetar f.n. vidare med att utreda rotarnas 
framtida funktion.) 

 

17. Val av revisorer samt suppleanter 

Enligt valberedningens förslag: Omval av Mats Bondesson och Susanne Jannehag 
med Sture Sjöberg som ersättare. Samtliga valdes på 1 år. 

 

18. Val av ombud till bygdegårdsdistriktet och hembygdsförbundet 

Årsmötet uppdrar till styrelsen att utse ombud till dessa förbunds kommande 
årsstämmor. 

 

19. Val av ombud till övriga föreningar 

Inga övriga föreningen är aktuella. 

 

20. Val av valberedning 

Omval av Johan Weimer och Anna Pettersson. Nyval av Peter Jakobsson efter 
Johanns Larsson som meddelat att hon inte ställer upp för omval.  

Styrelsen tackade valberedningen för väl utfört arbete och avgående Johanna 
Larson avtackades med en blomma. 

 

21. Beslut om belopp och regler för årsavgift 

Beslutade oförändrade belopp: 150 kr för enskild medlem, familjemedlemsskap 
250 kr. 

 

22. Övriga vid stämman väckta frågor 

Från Burs nyinflyttade Tore Gustavsson föreslog att vi återupplivar våra två 
boulebanor, som efter några års vila lider av igenväxning. Tore föreslog också att vi 
påbörjar en bordtennis-verksamhet. 

Anna Pettersson föreslog att vi påbörjar en fritidshemsliknande verksamhet för 
barn och fick medhåll av nyinflyttade Rickard Nordahl och Emma Hedström som 
gärna ville jobba med ungdomsverksamhet. 

Årsmötet applåderade och gladdes åt dessa initiativ och gav Tore förtroende att 
starta och vara sektionsansvarig för en ny verksamhetsgrupp ”Boule & Pingis” och 
gav Anna, Rickard och Emma förtroendet att starta och vara sektionsansvariga för 
för en ny verksamhetsgrupp ”Barn och ungdom”. 

 



 

23. Föreningsstämman avslutas 

Ordföranden avslutade årsmötet och bjöd in de 25 deltagande medlemmarna att spisa 

smörgåstårta. 

Efter årsmötets formella avslutande redovisade Bertil svaren på den tipspromenad som 

mötesdeltagarna kunde delta i före årsmötets början. 

 

Dalhem 2024-03-03 

 

……………………………………….……. 

Björn Ahlsén 

protokollförare 

 

 

……………………………………………… 

Tryggve Pettersson 

mötesordförande    

 

 

Justeras 

 

 

…………………………………  ………………………………… 

Johanna Larson Ola Lindvall 

 

 


